
 

 

ÅRSBERETNING/AKTIVITETSRAPPORT 

Norges Ishockeyforbund Region Sørvest 2022-2023 

 

Regionstyret har bestått av: 

Leder    Bent Johansen    Ishockeyklubben Stavanger 

Nestleder   Tone L. Olsen    Ishockeyklubben Stavanger 

Styremedlem   Jone Fredriksen    Ishockeyklubben Stavanger 

Styremedlem   Emilie Olsen    Ishockeyklubben Stavanger 

Styremedlem   Tore Tverderøy jr.   Haugesund Ishockeyklubb 

Styremedlem   Christine Elvik Lampe   Åsane Ishockeyklubb 

Styremedlem   Egil Ove Fløholm   Bergen Ishockeyklubb 

Styremedlem   Anne Lene K. Hansen   Kristiansand Ishockeyklubb 

Styremedlem   Joakim Hove-Ytreeide   Sandnes Ishockeyklubb 

Varamedlem   Sissel Bruvik            Ishockeyklubben Stavanger 

Varamedlem   Stian Skarbøvik    Nærbø Idrettslag/ Hockey 

Varamedlem   Per Aimar Lundal   Idda Ishockeyklubb 

 

Arbeidsutvalget har bestått av regionleder Bent Johansen, nestleder Tone L. Olsen og 

styremedlemmene Jone Fredriksen og Bjørn Stanley Ims. Daglig leder Bjørn Stanley Ims har vært 

utvalgets sekretær frem til 31.01.2023. Fra 01.02.2023 har regionens leder Bent Johansen fungert 

som sekretær.  

Regionen har i sesongen 2022-2023 hatt fungerende Disiplinærutvalg og Domsutvalg. 

Styremøtene i regionen har vært gjennomført både digitalt (TEAMS) og fysisk denne sesongen. 

Regionens styret besluttet å ta grep rundt utfordringer med likviditet i 2023. All utøver aktivitet, 

seriespill og trenerutdanning skulle opprettholdes som planlagt.  Dette innebar at Bjørn Stanley Ims 

fratrådte som daglig leder av Region Sør-Vest med virkning fra 01.02.2023.  

 

1-INNLEDNING 

Regionen har hatt god aktivitet, spesielt innenfor adresserte satsingsområder som har vært:  

- Klubbutvikling – utrulling av konseptet 
- Fortsatt jobbing med konsept for bygging av ishaller - «klubbhall prosjektet» 



- Regions treninger & isbjørnsamlinger 
- Trenerutvikling 
- Deltakelse på 2 Regionlagsturneringer – GULL til Jentene og 5 plass til guttene.  

  

Det er veldig gledelig å se at det er levert med god oppfølging på disse områdene. 

Registrerte klubber i NIHF Region var pr sesongslutt Ishockeyklubb2023 (18 klubber): 

Kristiansand Ishockeyklubb, Skagerak Ishockeyklubb, Nærbø Ishockeyklubb, Klepp Ishockeyklubb 

Forus & Sandnes Ishockeyklubb, Ishockeyklubben Stavanger, Stavanger Ishockeyklubb, Haugesund 

Ishockeyklubb, Idda Ishockeyklubb, UiS Hockey, Straen Ishockeyklubb, Bergen Ishockeyklubb, Bergen 

Kjelkehockey Klubb, Lyderhorn Ishockeyklubb, Åsane Ishockeyklubb, Sandnes Ishockeyklubb og NHHI. 

Basert på siste kjente idrettsregistrering, pr.31.12.2022, har regionen 3312 aktive utøvere. Dette 

innebærer en økning på 7,4% sammenlignet med året før. Kjønnsbalansen er 25,8% kvinner og 74,2% 

menn. 

Det er potensiale for høyere antall utøvere pr isflate også i vår region, og ikke minst flere aktive 

registrerte medlemmer i ishockeyen. I vår region, som i de fleste andre regionene, er der et stort 

antall seniorspillere som ukentlig trener, men som ikke registreres som aktive utøvere. Det har vist 

seg å være utfordrende å finne løsninger for å få disse utøverne med på” telleverket” for norsk 

ishockey. 

Regionen viser seg tydelig frem med tanke på spillerutvikling og har vært representert med spillere 

på samtlige landslag i årets sesong.  

Vi ser fram til en spennende 2023-2024 sesong med videreføring av flere av aktivitetene som er 

initiert, og forhåpentligvis ytterligere framgang på ungdomssiden og ikke minst videre vekst i 

medlemstallene og videreutvikling av klubbene.   

Viktige fokusområder er fortsatt å videreutvikle et godt serietilbud, gode spillerutviklings 

camps/regionlagssamlinger, jentesatsningen, fortsette å løfte kompetanse og utdanning på 

trenersiden, klubbutvikling og vi må alle aktivt jobbe for økt dommerrekruttering og utviklingen av 

talentfulle dommere. 

Regionen kommer til å fortsette fokuset på anleggsutvikling for å kunne bidra i ulike prosesser i hele 

vårt geografiske område. Regionen har sikret seg både «salgsverktøy» og kompetanse på dette 

området for å kunne være en positiv bidragsyter. På samme måte er det regionens intensjon å øke 

fokus på klubbutvikling gjennom regionens egenutviklede konsept – POWERPLAY. 

 

Regionslag og spillerutvikling 

 

Sesongen 2022/23 Regionens niende sesong med systematisk satsing på 

spillerutvikling.  

Disse regionslagssamlingene er en viktig del av spillerutviklingen i regionen, og for å 

forbedre de som ønsker å sikte den veien, å bli kjent med hva som kreves både på 

og utenfor isen.  

Målet er todelt:  

a) Å gi god spillerutvikling, veiledning og stimuli underveis  

b) Naturlig nok å bygge regionslag som presterer best mulig / er best mulig 

forberedt til å prestere i regions mesterskapene for begge kjønn.  

 



Gjennomførte samlinger: 

Sted Dato Kommentar Jenter  Gutter 

Haugesund 

10 – 

11.08.22 
 

J2006-

2009 

 

 

Haugesund  

27 – 

28.08.22 
  

 

 2008 
 

Stavanger 

12 – 

13.11.22   

J2006-

2009 

  

2008/2009 
 

Stavanger 

12 – 

13.11.22 
 

J2006-

2009 

 

2008 

Stavanger 

12 

13.02.23 
 

J2006-

2009 

 

2008 

 Stavanger  

14 – 

16.04.23 TURNERING 

J2006-

2009 

 

  

 Trondheim 

14 – 

16.04.23 

Pregame 

Turnering    

 2008 

 
 

 Stavanger 

 

11.12.22 Sonesamling  

J2010-

2011-

2012 

 

 
 

Det store høydepunktet i sesongen er Regionlagsturneringene.  

Gutter 2008 reiste til Trondheim 14 -16 april. Det ble i år ikke helt hva vi hadde håpet 

for guttene. Men de tok til slutt en 5 plass.  

Jentenes turnering ble arrangert på hjemmebane i Stavanger 14-16 april.  

Det ble en suksess. Gode medarbeidere fra styret var på plass og styrte 

arrangementet. Vi fikk suveren hjelp en fra jentegruppe fra Ishockey klubben 

Stavanger. En stor takk til dem.  

 Og Jentene innfridde på hjemmebane. Gull og Pokal!  

 

Trenere for Gutter 2008 og 2009 

Erik Pettersen 

Mattias Aspenstrøm 

Fredrik Meling 

Uttatte spillere: 

Mathias Myren Lillefosse   Lyderhorn 

Olivers Freimanis    Stavanger 

Amund Hult-Tjore    Stavanger 



Benjamin Larsen    Bergen 

Enrico Mallaug    Haugesund 

Henrik Vestbø    Stavanger 

Ilya Romanovich Temerov   Stavanger 

Jonas Frostestad Gulbrandsen  Stavanger 

Leo Samuel Moe Zouhar   Idda 

Ludvig Espedal    Haugesund 

Marius Kyllesø Halle   Bergen 

Martins Priede    Stavanger 

Matias Machin Solheim   Bergen 

Noah Fonn Melgaard   Stavanger 

Rodrigo Krumins    Idda 

Teodor Stokka    Stavanger 

Timothy Simon Oommen   Idda 

Viktor Kopperstad Cellerosi  Stavanger 

Yaroslav Kononenko   Stavanger 

 

Trenere for JU17 

Tomasz Rostkowski 

Emilie Olsen 

Ole Nilsen 

Utatte spillere: 

Tuva Are-Ekstrøm    Stavanger 

Hanna Eline Engløkk   Stavanger  

Mia Trones Einarsen             Stavanger 

Hedda Hegdal Fredriksen   Stavanger 

Oda Bruland Austefjord                Stavanger 

Synne Are-Ekstrøm                  Stavanger 

Evie Freya Haynes                 Stavanger 

Stine Sørbø     Stavanger 

Carmen Sigmundstad Klees           Stavanger 

Mille Are-Ekstrøm                 Stavanger 

Malene Tjomsland                        Stavanger 

Ragnhild Klomstad    Bergen 



Pia Helle                        Bergen 

Tyra Knedal Sawyer   Stavanger 

Kine Deinert     Bergen 

Maia Ørke Olsen    Stavanger 

Timea Scurkova    Stavanger 

Mille Ekeskog Våge    Stavanger 

Angelica Molteberg    Stavanger 

Ingeborg Sandvik    Stavanger 

 

3 –TRENERUTDANNING/KURS 

Trenerutvikling er et av fokusområdene til NIHF Region Sørvest. Rekrutteringen er i stadig vekst, og vi 

ønsker å legge til rette for utdanning og utvikling både for spillere og trenere.  

 

Forbundets har vedtatt en ny trenerkursstige:  

• Instruktørkurs: for skøyte og hockeyskole 

• Instruktørkurs for målvakts trenere 

• Målvakts trener 1 

• Grasrot Trener 1 – del 1: U8-U10 

• Grasrot Trener 1 - del 2: U11-U13 

• Grasrot Trener 2: U14-U16 (arrangeres nasjonalt) 

• Grasrot Trener 3: U16-senior (arrangeres nasjonalt) 

 
Der foreligger anbefalinger om hvor lenge det bør gå mellom deltakelse på hvert kurs. 

 

Målsettingen til Region Sørvest er at det hvert år skal gjennomføres kurs av god kvalitet. Dette er et 

tilbud til alle med trenerfunksjon i regionens medlemsklubber.  

 

Sesongen 2022/23 har vi gjennomført følgende kurs etter den nye modellen. 

• Instruktørkurs for deltakere fra Haugesund og Stavanger 

• Instruktørkurs for deltakere ifra Bergen 

• Målvakts instruktørkurs for deltakere fra Haugesund, Nærbø og Stavanger 

• Målvakt Trener 1 kurs for deltakere fra Haugesund, Nærbø og Stavanger 

• Trener 1 – del 1 i Stavanger 

• Trener 1 – del 2 i Stavanger 

• Trener 1 – del 1 i Bergen  

 

Over 70 trenere har i løpet av sesongen deltatt på trenerkurser i regi av regionen. 

4-SERIESPILL SESONGEN 2022/2023 

 

v/Jone Fredriksen og Jan Arild Sørbø 

Regionen har arrangert 3 Div. Vest, samt Sørvest-seriene U15, U13 Blackhawks og U13 Redwings 

denne sesongen. For klassene U7-U11 og JU7-11 er seriespillet arrangert som kampdager for hele 

regionen denne sesongen.  



Totalt antall kamper i seriesystemet for hockey på full bane er 273 (412). 

Nytt i årets seriespill er at U11 ble spilt som 3vs3 spill på liten bane. Dette tar ned kampantallet på 

full bane, men øker det totale kampantallet i Regionen. For U11 ble det satt opp 12 kampdager og 

det var 13 påmeldte lag. Det var videre nedover satt opp følgende: 

• U10: 13 (11) kampdager, 17 påmeldte lag 

• U9: 10 (9) kampdager, 18 påmeldte lag 

• U8: 11 (9) kampdager, 15 påmeldte lag 

• JU8-10: 4 (7) kampdager, 12 påmeldte lag.  
Disse kampdagene består av turneringsspill med et stort antall kamper. 

Det er åttende året på rad arrangert JU8-10 serie. Det ble gjennomført 3 kampdager. Antallet 

påmeldte klubber er en utfordring. Her må det settes inn tiltak til høsten 2023. 

Reine jentelag i seriespill i alder U11-U15 blir ihht kampreglementet satt opp i de U serier der de 

kvalitetsmessig hører hjemme. I tillegg blir det ikke satt opp kampdager i JU11-13 serie. Utfordring er 

antall jentespillere i alle andre klubber enn Stavanger. 

Spillerutvikling er hovedmål i serieoppsettet i aldersklassene opp til og med U15. Vi har i år 

gjennomført U13 nivådelt i Blackhawks og Redwings med svært gode tilbakemeldinger i klubbleder 

seminaret. For aldersklassen U14 er vi nødt til å slå sammen U15/14 for å få inn nok spillere og lag.  

Serieansvarlig Jan Arild Sørbø som er den utførende i oppsett av serier i TA, tar alle påmeldinger, 

klubb kommunikasjon, omberamminger, dispensasjoner og daglig oppfølging mot klubber, lag, 

forbund og oppsett U9-11. Jone Fredriksen er styremedlem med ansvar for seriespill, og har bidratt 

gjennom sesongen med ulike arbeidsoppgaver i seriespill og disiplinære saker knyttet til seriespillet. 

Regionen er i 7. år på å benytte TA som seriesystem for samtlige serier. Fordelen av å være på 

samme plattform som forbund er betydelige, det gir oss store fordeler når det kommer til å sette 

serier og finne ledige istider i alle haller. 

Seriemøter 

Det ble avholdt individuelle møter med klubbene i Regionen i forbindelse med oppstart av sesongen. 

Det er også gjennomført oppfølgingsmøter gjennom sesongen. 

3 Div. Vest 

Regionen var i år også arrangør av 3 Div. Vest for 7. sesong. Ble gjennomført med 6 lag som møtte 

hverandre 4 ganger, 16 kamper pr lag   

 

U15/14 

Regionen har arrangert seriespill i U15 med spillere fra 2009 og 2008.  Serien var satt opp med at alle 

lag møter hverandre 6 ganger, - 18 kamper pr lag. Alle kamper ble ikke gjennomført. Stavanger IHK 4 

greide ikke stille lag til sin siste helg med 3 kamper i Bergen. Kampene forsøkt satt opp uten suksess 

pga kort tid igjen av sesong. Seier lagt inn til Bergen i disse kampene. Totalt var serien på 36 kamper 

(63) kamper. 



Vinner av U15 Sørvest blir Haugesund. 

 

U13/12 

Regionen har denne sesongen arrangert nivådelt seriespill for disse årsklassene, inndelt i Blackhawks 

og Redwings.  

Blackhawks møtte alle lag hverandre 4 ganger med 24 kamper pr lag, - 84 kamper i serien. Serien 

hadde 7 lag påmeldt. Etter Norges Ishockeyforbunds regler blir det ikke publisert tabeller og 

resultater i serien.  

I Redwings møtte alle lag alle lag, men ikke like mange ganger. Klassen ble reisefordelt slik at 

reisebelastning ble jevnest mulig. For å få til dette ble alle lag som ikke kom fra Stavanger samlet i 

Haugesund tidlig i sesongen. Med dette grepet fikk lag fra Bergen og Kristiansand møtt hverandre i 

en «serieturnerings»-helg. Løsningen ble godt mottatt og tilbakemeldingen fra klubber gjennom 

klubblederseminaret var gode.  Det var satt opp med 22-23 seriekamper for hvert lag, avhengig av 

reise og kamp muligheter.   Serien besto av 12 lag og 113 kamper. Etter Norges Ishockeyforbunds 

regler blir det ikke publisert tabeller og resultater i serien. 

JU11-13 

Antall påmeldte lag innen klassen er for lavt til å gjennomføre seriespill denne sesongen, vi har en 

utfordring i rekruttering i alle andre klubber enn Stavanger. Stavanger sine jentelag spiller inn som 

jentelag i U seriene. 

Regionmesterskap U14 

Det ble ikke arrangert RM U14 denne sesongen.   

Oppsummert 

Det har vært et år med mer aktivitet i klassene U11-U7 enn tidligere år pga 3vs3 spillet. For neste 

sesong vil dette bli satt opp med hvilke lag som spiller mot hverandre før sesongstart og ut hele 

sesongen. Dette året har antallet lag variert for mye fra turnering til turnering.   

Stor takk til klubber, lag og lagledere som har hjulpet til å gjennomføre aktivitet i en tettpakket 

sesong! 

 

5- ANLEGSSTRATEGI og ANLEGGSUTVIKLING 

V/Bent Johansen – styreleder med ansvar for anleggsutvikling  

Det har ikke vært gjennomført egne møter i anleggsutvalget i Region SørVest siden sist Ting (juni 

2022) Det har allikevel vært aktivitet på anleggssiden i Regionen med tilstedeværelse på ulike arena 

for å fremme klubbhall konseptet og delta på idrettspolitiske arena. Anleggsutvalget har bestått av 4 

medlemmer. Bent Johansen (leder), Svein-Ivar Lillehaug, Petter Nystrøm og Dag Rune Klakegg. Daglig 

leder regionen deltok også i utvalget samt at Jan Arild Sørbø fra Forbundet har fulgt opp på 

anleggssiden for hele landet inkl Region Sørvest 



Analeggsutvikling i Region SørVest  

Presentasjon av klubbhall konsept som ble utviklet av Cowi sammen med Region Sørvest er benyttet 

ved en rekke anledninger både i Region Sørvest og andre deler av landet.  

Klubbhallen er en ishall beregnet for å imøtekomme de behov, krav og forventninger som en 

ishockeyklubb har til et komplett anlegg. Hallen imøtekommer internasjonale- og nasjonale 

idrettslige krav til ishaller samt krav til idretts funksjonalitet jamfør krav for å kunne kvalifisere for 

spillemidler. Klubbhallen inneholder alle tekniske fasiliteter, seks store garderober, gode 

lagermuligheter, treningsrom, utstyrsrom, store oppholdsrom og klubbkontor. Banestørrelsen er 26 x 

60 meter og det den vil ha en tilskuerkapasitet på 200-250 sitteplasser 

Målsettingen med veilederen er å «gi svar på det meste» for de som vurderer, eller har planer om å 

bygge en ishall. Den gir veiledende informasjon om bygge kostnader og driftskostnader i kortsiktig og 

langsiktig perspektiv. Veilederen har også fått innspill fra aktører innen sporten og den ivaretar 

brukerforventninger og erfaring fra drift av ishaller. Målgruppen for veilederen er kommuner, 

idrettslag og utbyggere 

Os kommune, Lysekloster idrettslag juli 2022, presentasjon av klubbhallkonseptet for både 

politikere og idrettslag. Os er et sted som Regionen har med i den strategiske plan for plassering av 

ishaller i Region Sørvest.  

Sandnes kommune, Regionen deltatt i ulike møter med kommune og spesielt dialog med 

idrettsrådet. Her var Regionen med aktiv for å gi innspill til anleggsplan i idrettsrådet oktober 2022 

Klepp kommune, Region Sørvest hadde presentasjon klubbhall konseptet mars 2023 for politikere, 

gruppeledere, og idrettsråd. 

Grimstad kommune Region Sørvest hadde på forsommer 2022 presentasjon av klubbhallkonsept for 

Grimstad kommune og Skagerak ishockeyklubb.  

Bergen Region Sørvest presenterte klubbhall konseptet på idrettskretsens anleggsseminar mars 2023 

Regionen presenterte klubbhallkonseptet og  

Dag Rune Klakegg nominert inn til Vestland idrettskrets sitt anleggsutvalg 

Det pågår ingen bygging av ishaller i Region Sørvest på nåværende tidspunkt. 

 

Leveranser i forhold til Strategisk plan 2020-2024 

Her er en kort redegjørelse til Region SørVest sine leveranser i forhold til besluttet strategisk plan 

2020-2024 som ble besluttet på Tinget i 2020  

Fra Strategisk Plan NIHF 2020-2024:  

«Anleggsutvikling er et viktig premiss for å oppnå resultater på de øvrige fokusområdene i strategisk 

plan. Følgelig skal det være en økt og fokusert satsing på anleggsutvikling i planperioden. Regionene 

skal ha en anleggsstrategi som gjenspeiler de ulike regionenes behov, og som skal bidra til å oppfylle 

de mål som er gitt i strategiplanen» 

Region SørVest har hatt økt fokus på anleggsutvikling de siste årene med økt aktivitet i anleggsutvalg 

samt at Regionen har hatt en anleggsstrategi på plass siden 2019. Anleggsstrategi ble imot slutten av 

2021 oppdatert med ny struktur på fylker samt justert hvilke kommuner som bør bli prioritert. Det er 

kun gjort mindre justeringer og hovedstrategi er fremdeles at det skal være 4 hovedområder og at det 

er klubbhall som er det viktigste initiativet for å få realisere flest mulig av hallene som ligger i 

strategien. 

Fra Strategisk Plan NIHF 2020-2024:  

«Anlegg er et av de viktigste fundamentene for å oppnå målsetningene i den strategiske planen.  



5.1 ISHALLER 

5.1.1 MÅL 15 nye ishaller skal være ferdigstilt eller vedtatt bygget i løpet av planperioden.  

5.1.2 MÅL Det skal etableres anlegg i områder hvor det er et befolkningsgrunnlag til det. STRATEGI • 

Arbeide for bedre statlig finansiering av ishaller. • Arbeide med strategisk påvirkningsarbeid regionalt 

og lokalt. • Påvirkningsarbeid for finansiering av ishaller mot NIF og myndighetene skal prioriteres. • 

Alle regionene skal etablere en egen anleggsstrategi for sin region. • Regionene skal ha egne 

ressurspersoner som arbeider med anlegg, som skal samarbeide med NIHFs anleggsutvalg.» 

I tillegg til å ferdigstille anleggsstrategi 2019 som underbygger punktene 5.1.2 så inngår det som et 

av målene i Regionens anleggsstrategi å bygge/påbegynne bygging av 21 haller. Det vil bidra til 

Forbundets mål om å bygge 15 nye haller punkt 5.1.1 innenfor perioden til strategisk plan   

5.2.1 MÅL Flere kunstfrosne uteanlegg, både løkker og ishockeybaner. Det er ønskelig med vant på 

flest mulig baner.  

Region SørVest har ikke prioritert 5.2.1 i strategisk plan så langt i planperioden da utvikling av en 

klubbhall har hatt prioritet og det har i tillegg vært fokus på å hjelpe klubber og kommuner som 

ønsker mer informasjon om klubbhallen. 

5.2.2. MÅL Etablere et klubbhallkonsept som oppfyller krav for tildeling av spillemidler, og som kan 

hjelpe klubber og idrettslag i arbeidet med å realisere bygging av ishaller for en overkommelig 

kostnad. STRATEGI • Bistå lokale initiativ. • Utvikle et standard klubbhallkonsept 

Region SørVest er godt i gang med å levere på punkt 5.2.2 i strategisk plan og klubbhallkonsept og 

veileder ble tatt i bruk i 2021. Klubbhallkonsept som oppfyller krav til tildeling av spillemidler der det 

gjennom en veileder blir gitt råd om tekniske løsninger og kostnadsoverslag på investeringskostnader 

og driftskostnader. Veilederen er et meget viktig verktøy i forhold til å hjelpe de som skal bygge en 

ishall og fra klubber og kommuner som har fått denne presentert viser en interesse for konseptet og 

de har ved flere tilfeller ønsket oppfølging og ytterligere informasjon. 

 

6 – DOMMERUTVIKLING 

v/Kjetil Kaland dommeransvarlig 

 

NIHF Region Sør-Vest har i år hatt Kjetil Kaland som dommeransvarlig i regionen  

Etter noen år med korona så smalt det virkelig i år på dommersiden med tanke på antall lag og 

fortsatt en del frafall på dommersiden. Det har også i årets sesong vært et stort antall kamper på de 

som har vært med. De som derimot har vært med har gjennomført en god sesong i hele regionen og 

tatt unna mye kamper på alle nivåer. Flere har vist igjen både her hjemme, men også ute på 

turneringer med gode prestasjoner og vi håper at flere har tatt steg når årets sesong oppsummeres. 

Det rekrutteres i alle klubber, men vi ønsker fortsatt mer informasjon om dommere som klubbene 

mener skal ta steget opp til regiondommer. Her har dommeransvarlig i hver klubb et ansvar på å 

sende inn dette. Vi har også gjennomført regiondommerkurs i årets sesong og har hjulpet noen av 

klubbene med arrangering av klubbdommerkurs. 

Kjetil Kaland har sammen med Joakim Westblom og Frank Andre Nordrum hatt ansvar for oppsettet 

fra U14 og opp til og med 1.divisjon. Dette skaper en bedre oversikt over tilgjengeligheten til de 

forskjellige dommerne og at man trenger mindre revideringer av oppsett. TA har fungert utmerket på 

dommersiden og det nye systemet med regninger direkte i TA har vært en enorm forbedring for oss. 

Målet for neste sesong er å samle alle regiondommere i Stavanger for et felleskurs for hele regionen. 

 



7 - MEDLEMSUTVIKLING/ANTALL AKTIVE 

Når det gjelder medlemsutvikling i regionen, så er vi selvsagt avhengig av det gode arbeidet som 

gjøres ute i klubbene. Det er viktig å holde fokus på rekruttering, og ha et bevisst forhold til antall 

aktive utøvere, fylle hull i årsklassene og ikke minst registrere alle spillerne. Det er i klubbene dette 

viktige arbeidet skjer, men regionen ønsker å være en aktiv medspiller. Potensialet er fremdeles 

stort, og det finnes vekstmuligheter gjennom godt arbeid.  

Vi ser av tallene innrapportert pr. 31.12.2022 at vi i vår region har hatt en oppgang både på jente og 

guttesiden.  

 

Det må noteres at det i skrivende stund mangler rapportering fra en klubb (Straen), de faktiske 

tallene vil derfor være noe bedre enn angitt i tabellen. 

De største endringene har vi i Åsane (nyetablert klubb) og Skagerak (under avvikling).

 

 

8 - JENTEHOCKEY 

Det er viktig å sette fokus på hva man vil oppnå, og at det jobbes bevisst på hockeyskolene slik at 

man også får ut nok jentespillere til lag. Det vokser fram større og større jentemiljø i klubbene, og 

mye godt arbeid skjer, men vi er ikke i mål. Det er positivt og viktig å ha fokus på denne siden av 

rekrutteringen for sportens videre vekst. Vi er fortsatt den største regionen i landet i forhold til antall 

jente og kvinnespillere, og det er mange flinke jentespillere som går foran og viser vei. Det er også 

viktig at vi stiller opp med jentelagene våre, der det er jenteturneringer, og det har også vært et godt 

samarbeid mellom klubbene i så henseende.  

Nytt av i år - Resolusjonen som ble vedtatt på NIHF’s Ting 2022 – Flere & Bedre Jenter 2030. Dette er 

et viktig arbeid som er satt i gang i år. Regionen har jevnlige møter med forbundet samt 

jenteansvarlige i klubbene for å holde presset og fokuset oppe ute i klubbene. Dette for å sikre at 

resolusjonen blir ivaretatt gjennom hele organisasjonen innen 2030.  

 



9 - REKRUTTERING 

9-1 REKRUTTERING – HOCKEYSKOLENE  

Det er regionens inntrykk at det jobbes hardt og målbevisst på dette området, men det er mer 

potensiale som kan tas ut, og det er viktig med erfaringsoverføring mellom klubbene, noe som 

regionen prøver å hjelpe til med. Rekruttering vil bli et tema på fremtidige klubbleder samlinger 

Det er videre svært gledelig å se det store antallet trenere knyttet til skøyte- og hockeyskolene som 

har deltatt på Instruktørkurs. 

9-2 ISHOCKEY FOR UTØVERE MED SPESIELLE BEHOV 

Ishockeyklubben Stavanger har med støtte fra Stavanger Oilers stor suksess og meget god respons 

med Superlaget, som er ett ishockeylag for utøvere med spesielle behov. Dette er et tilbud som er 

godt etablert over mange år. 

9-3 KJELKEHOCKEY - PARAHOCKEY   

Det er 2 paraishockey miljøer i regionen – i Bergen og på Nærbø. 

9-4 HOCKEY AKTIVITETER FOR VOKSNE OG UNGDOM 

Flere klubber i vår region har et tilbud for voksne og ungdom det kan være skøyteopplæring for 

voksne til hockeyskole for ungdom. Denne form for aktivitet er populær og en god måte å spre 

hockey og skøytesporten.  

 

10 - NYE KLUBBER 

Regionen har i løpet av sesongen 2022-2023 tatt opp nye Nærbø Ishockey Klubb. 

I forbindelse med «høringsrunde» knyttet til søknad om opptak av en ny klubb på Nærbø – avga 

regionen positiv innstilling i høringsrunden. Regionen mener det er viktig å beholde /ha ishockey 

klubb på Jæren. Nærbø IHK skal drives videre som tidligere. Endringen er at Ishockey har gått ut av 

Nærbø Idrettslag og blitt selvstendig klubb.  

 

12 - ANNET 

12-1 Klubbleder samling  

Det ble gjennomført en klubbleder samling i Stavanger 7-8 jan 2023. De fleste klubbene i Regionen 

var godt representert inkludert store deler av Regionens styre. Dette var det første 

klubbledersamlingen siden 2019.  

Saker på klubbleder samling: 

1) Regionens rolle overfor klubbene 

2) Status og evaluering av 3 mot 3 spill 

3) Status og evaluering av nivå delt U12/13 seriespill 

4) Modell for regionsamlinger i 2023 

5) Klubbutviklingsprosjektet - status og planer for 2023 

6) Anleggsutvikling i regionen 

7) Dommerstatus - rekruttering - opplæring 

8) Eventuell U16 regional serie sesongen 2023/2024 



9) Presentasjon - status - fra alle klubbene i regionen 

Det var enighet blant klubber og Regionen klubbleder samling er en viktig arena for samhandling 

mellom klubber og Region leddet, og det var en enighet om at dette bør være en årlig aktivitet.  

12-1 Daglig leder 

Krevende sesong med økte utgifter utover budsjett med beregnet negativt resultat for 2022 

resulterte i at Regionen måtte se på muligheter for å kutte kostnader i 2023. Under viser utdrag fra 

styremøte referat der det ble besluttet å avslutte Bjørn Stanley Ims sitt engasjement som daglig leder 

i Region Sørvest. 

Når man ser på inntekter og utgifter fremover i 2023 så vil det være en utfordring med likviditet for 

Regionen hvis det skulle komme uforutsette utgifter. Det er et foreløpig beregnet negativt resultat fra 

2022 som reduserer egenkapital i størrelsesorden ca 250 000kr. Sett i lys av potensielt redusert 

egenkapital og fremtidige utgifter sett opp mot inntekter så ønsker ikke Regionen å sette seg i en 

situasjon der likviditet er så svak at vi ikke kan drifte Regionens primæraktiviteter. Det er verdt å 

poengtere at Regionen på ingen måte står foran en konkurs, men at det er viktig å være proaktiv i 

forhold til usikkerhet knyttet til likviditet spesielt første halvdel av 2023  

For ikke å havne i økonomiske problemer og utfordringer med likviditet i 2023 besluttes det at 

Bjørn Stanley Ims fratrer som daglig leder av regionen med virkning fra 1.februar 2023. Enstemmig 

vedtak i styret 

Det er viktig å presisere spesielt at all utøver aktivitet fremover vil opprettholdes som planlagt. Det vil 

også være en god hand over fra daglig leder som strekker seg etter 1 februar.  

Oppgaver som daglig leder hadde, ble fordelt ut på styrets medlemmer og aktivitet som ikke berørte 

utøveraktivitet ble nedprioritert, eksempelvis klubbutvikling og anleggsutvikling. 

Klubbutviklingsprosjekt med Haugesund IHK er fullført av daglig leder etter engasjement ble avsluttet 

1 februar. Det gjenstod en oppsummering og avrunding av prosjektet.  

 

13 - KOMMENDE SESONG 

Regionen er til for klubbene og hovedfokuset er å legge til rette for utvikling, kamper og 

kompetanseøkning, samt se på oppgaver som løses best felles enn at hver enkelt klubb gjør det på 

egenhånd. God og tett dialog med klubbene er viktig innenfor de ulike områdene.  

Vi skal videreutvikle og fortsette å styrke arbeidet rundt spillerutvikling og region samlingene, vi skal 

jobbe videre med å styrke seriesystemet, og SørVestlandsserien. Vi vil fortsette å legge til rette for 

kompetanseløft blant trenerne og dommerne, samt ytterligere styrke dommerrekrutteringen og 

dommerutviklingen.  

Rekruttering vil fortsatt ha høyt fokus da det er viktig også for å oppnå målene i eldre alderstrinn. Det 

er potensiale for videre økning i antall aktive utøvere, både gjennom nyrekruttering, og ved å holde 

på enda flere av de eksisterende utøverne. Det skal også legges ytterligere til rette for at 

regionslagene våre kan prestere best mulig.  

Budsjettet som forelegges tinget for godkjenning innebærer planer om fortsatt satsning på spesielt 2 

områder: 

- Spillerutvikling gjennom Isbjørn- og regionsamlinger 
- Trenerutdanning 

 

Økonomi  

Det er ikke planlagt å engasjere en daglig leder før de økonomiske rammene er på plass. De 

økonomiske rammene må være bærekraftige. Det vil derfor være et fokus fremover på styrke: 



1. Egenkapital, som gir fleksibilitet og ikke setter likviditet under press 

2. Inntekter, sikre nye måter for Regionen for å få inntekter som er bærekraftige 
 

Skal Regionen utvikle seg videre og samtidig tilfredsstille fremtidige krav fra idretten og utøvere er 

det nødvendig med en gradvis profesjonalisering av Regionen. Økonomi er forutsetning for å 

profesjonalisere Regionen og derfor vil egenkapital og bærekraftig inntekter ha et særskilt fokus de 

nærmeste 2 årene.  

Regionen vil fortsatt ha engasjement av adm ressurs for oppfølging og organisering av seriespill. 

Dette er det satt av penger i budsjett for 2023. 

 

Kommende sesong - fokusområder:  

• Videreføre og utvikle strukturen rundt:  
- Regionsamlinger/sonesamlinger inklusive keepersamlinger 
- Fortsatt «drift» av 3 regionlag 

 

• Trener utdanning og videre kompetanseheving (ihht ny trener stige) 
o Instruktørkurs 
o Grasrot Trener 1 – del 1 og del 2 
o Målvakts instruktørkurs 
o Målvakts trener I kurs 

 

• Seriespillet 
o Tilby godt seriespill og kamptilbud for alle – U7-U15 
o Fortsette 3x3 spill for U7-U11 
o Minst mulig dispensasjoner, men alle skal få et spilltilbud 
o Videreutvikle seriespill for jenter 
o Etablere struktur for seriemøter med klubber/lagledere 
o Fortsette å administrere 3. Div avdeling Vest 

 

• Dommerutvikling 
o Overta regionstrukturen for dommeransvarlige fra NIHF 
o Rekruttering & videreutvikling 
o Deltakelse på forbundets Elite camps 
o Rekruttering av kvinnelige dommere må satses på 

 

• Strategi og regionsutvikling 
o Fastlegge formelle strategiplaner & handlingsplaner for Region Sørvest 
o Klubbutvikling – 1 prosjekter pr sesong. POWERPLAY programmet. 
o Delta i ulike utvalg/arbeidsgrupper i regi NIHF 
 

• Klubbene 
o Arrangere klubbleder/sportslig leder samling jan 2024 
o Klubbutvikling 
o Rekruttering 
o Seriemøter med mer 
 

• Rekruttering 
 

o Økning i deltagelse på samtlige hockeyskoler i regionen og vurdere eventuelle felles 
tiltak 

 


